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 Sak 72/2014   
Godkjenning av protokoll fra styremøtene under Landsskytterstevnet i 
2014. 

 
Protokollen fra styremøtene i perioden 31. juli til 8. august ble enstemmig godkjent.  
 
 
 

 Sak 73/2014   Oppfølging av tingsaker 

 
Administrasjonen orienterte om status for oppfølging av saker fra Skyttertinget.  
 
Vedtak: 
Norges Skytterstyre tar orientering fra administrasjonen til etterretning. Enstemmig 
vedtatt.  



 Sak 74/2014   Klassesetting for 2015 

 
Administrasjonen har sett på deltakerstatistikk fra samlagsstevner, landsdelskretsstevner 
og Landsskytterstevnet.   
 
Det er slik administrasjonen ser det ingen grunn til å gjøre endringer i 
klassesettingspoengsummene til 2015. I noen grad er det diskusjon om nivået er riktig i 
forholdet mellom klasse 1 og 2, klasse 2 sitt opprykk til klasse 3, og nivået for klasse 3 og 
5.  
 
Administrasjonen ser det som et argument i seg selv å skape mest mulig ro om 
klassesettingspoengsummene, og ser ikke at det er vektige argumenter for å gjøre 
endringer. Det at de fleste poengsummer nå knyttes til hele 10‐tall gjør det også 
forholdsvis enkelt å kjenne poenggrensene. 
 
 
Administrasjonen anbefaler Norges Skytterstyre å fatte følgende vedtak: 
Klassesettingspoengsummene for sesongen 2014 beholdes uendret til sesongen 2015.  
 
Vedtak: 
Administrasjonens forslag enstemmig vedtatt. 
 
 
 

 Sak 75/2014   Rapport status miljøpakkemidler 

 
Administrasjonen orienterte om status for budsjett, prosjekter og byggefremdrift for 
Miljøpakken i 2014, samt ga en orientering om planlagte prosjekter i 2015. For 2014 
gjelder det prosjektene for skyteanlegg i Flatanger og Storfjord, mens det i 2015 
planlegges prosjekt i Åsnes og Engesetdal/Skodje. 

 

Administrasjonen anbefaler Norges Skytterstyre å fatte følgende vedtak: 

Norges Skytterstyre tar administrasjonens rapport om miljøpakkemidlene til 
etterretning. 
 
Vedtak: 
Administrasjonens forslag enstemmig vedtatt. 
 
 
 
 
 
 
 
 



 Sak 76/2014   Budsjett 2015 ‐ drøfting 

 
Administrasjonen la fram innledende kommentarer til hovedpostene i budsjettet for 
2014. 
 
Administrasjonen anbefaler Norges Skytterstyre å fatte følgende vedtak: 
Norges Skytterstyre ga signaler til administrasjonen for videre budsjettarbeid fram mot 
neste møte. 
 
Vedtak: 
Administrasjonens forslag enstemmig vedtatt. 
 
 
 

 Sak 77/2014   Kaliber 5,56 ‐ Temadrøfting  

 
Norges Skytterstyre vedtok i sak 58/2014 detaljert framdrift for behandling av kaliber 5‐
56 saken. Tabellen viser tidsplan, tema, tidligere utredninger og kommentarer.  
 

Tid  Tema  Tidligere utredet  Kommentar 

Medio august  Oppstart av arbeid     

Drøfting okt.  Politisk (generelt)  6/2011, RU 
Må oppdateres, og 
deles i flere områder 

  Forsvaret 
Tilbakemelding 
2013 

  

Drøfting okt.  Teknisk våpen  6/2011, RU  Oppdateres, ok 

Drøfting okt.  Teknisk ammo  6/2011, RU   Flere eksempel 

Drøfting okt.  Hjemmeladning    Konsekvenser 

Drøfting okt.  Miljø/støy  6/2011, RU  Ok 

Drøfting okt.  Økonomisk  6/2011, RU 
Flere priser, behov for 
flere våpen, tilgang 
ammo 

Drøfting sept. 
Skytterpolitisk 
(generelt) 

RU  Må utredes videre 

Drøfting sept. 
Betydning for 
aktivitet 

  Innspill fra DFSU? 

Drøfting sept.  Feltskyting  6/2011, RU  Mer utfyllende 

Drøfting sept.  Skyteprogram bane     

Drøfting sept.  Stang/felthurtig     

Desember  Utkast til drøfting     

1. feb. 2015 
Ferdig til 
styrebehandling 

   

Feb. 
Første formelle 
styrebehandling 

   

 
Administrasjonen mottok innspill fra styret på tema som skal utredes nærmere. 



Administrasjonen anbefaler Norges Skytterstyre å fatte følgende vedtak: 
Norges Skytterstyre ga signal til videre saksbehandling av kaliber 5,56 saken. 
 
Vedtak: 
Administrasjonens forslag enstemmig vedtatt. 
 
 
 

 Sak 78/2014   Oppdrag LS‐utvalget 

 
I 2008 ble det såkalte LS‐utvalget opprettet som et Ad‐hoc utvalg. Utvalget har senere 
hvert år i etterkant av landsskytterstevnene evaluert gjennomføringen med hensyn til 
tidstabell, sportslige tilpasninger, publikumsopplevelsen, samt pressen sine 
arbeidsforhold.    
 
LS‐utvalget var fram til i fjor bestående av Rådgivende utvalg som fikk med seg eksperter 
fra hver sine fagområder. I fjor ble Rådgivende utvalgs representanter erstattet med to 
representanter fra Skytterstyret, slik at styret kunne ha tettere oppfølging av prosessene 
i LS‐utvalget. Det ble gitt gode tilbakemeldinger på et slikt grep.  
 
LS‐utvalget har helt fra 2008 hatt representant for landslagsskytterne (den tillitsvalgte), 
arenaproduksjon på LS, NRK og administrasjonen. Fra 2012 har også den skrivende 
presse vært med i utvalget med sin egen representant.  
 
Administrasjonen drøfting 
Administrasjonen mener at LS‐utvalget fungerer godt for en evaluering av siste års LS, 
med muligheter for å drøfte og foreslå endringer i gjennomføringen. Det at LS‐utvalget 
består av ekspertise på flere fagfelt, gjør at styret kan få gode innspill for å utvikle LS 
videre. I forbindelse med ny kommunikasjonsstrategi er også LS‐utvalget sentral for 
eventuelt å foreslå tiltak for bedre profilering av stevnet.  
 
 
Administrasjonen anbefaler Norges Skytterstyre å fatte følgende vedtak: 
Norges Skytterstyre gir med bakgrunn i gjennomføringen av Landsskytterstevnet 2014, 
LS‐utvalget i oppdrag å evaluere og foreslå eventuelle sportslige/arrangementsmessige 
tilpasninger ved finaleavviklinger, samt foreslå tiltak til hvordan stevnet kan gis en bedre 
utadrettet profilering. 
  
LS‐utvalget skal avlegge sin rapport til Norges Skytterstyre innen 15. november 2014. 
 
LS‐utvalget gis følgende sammensetning: 
Jens Sverre Knutsen (leder), Jan Åge Gjerstad, Eva Rubbås‐Risvik, Ola Lunde, Tor Idar 
Aune, Pål Øyvind Ørmen, Ole John Hostvedt og Terje Vestvik (sekretær). 
 
Vedtak: 
Administrasjonens forslag enstemmig vedtatt.   
 



 Sak 79/2014    Søknad om godkjenning av SIUS hybrid skive 

 
DFS har mottatt søknad om godkjenning av elektronisk skive 60 cm, SIUS HS25/50, fra El‐
Score på Åndalsnes. Skiven er produsert av SIUS Ascor, og er basert på en blanding av 
gammel og ny teknologi med bruk av laser til detektering av skuddplassering, kombinert 
med den velkjente løsningen med akustisk detektering.  
 
Søknaden innebærer bruk og godkjenning av skiven til 100 m baneskyting. Skiven er 
tidligere godkjent til bruk internasjonalt i NSSF. Det forutsettes at den er testet i forhold 
til presisjon i forbindelse med godkjenning til bruk i NSSF. Vi er ikke kjent med hvordan 
skiven fungerer ved bruk av grovkalibrede høyhastighets rifleprosjektiler, men siden 
teknologien basert på lyssignaler er benyttet tidligere på finkaliberprosjektiler, antas 
dette å fungere også for grovkaliber. 
 
Laserdetektering skjer fra ca. 8‐er verdi og inn til senter. Søknaden gjelder en modifisert 
50 cm skive, og skiven som søkes godkjent har derfor mindre ringer i verdiene 1,2 og 3 
enn normal 60 cm ringskive. Øvrige ringverdier er like som for normal skive.  
 
Administrasjonens drøfting 
SIUS Ascor i Sveits har utviklet skiver med bruk av laser til elektroniske anvisning for 
skiver fra 10‐50 m. Søknaden gjelder en hybrid skivemodell som kombinerer bruk av 
både laserlys og akustisk detektering på 100 m. Bruk av laserteknologi har fungert 
tilfredsstillende til skiver for luft og finkaliberskyting i noen år. 
 
Fordelene med nyutvikling og innføring av laserlys i skiveteknologien er at man kan få en 
utvikling på utstyrsfronten når det gjelder skiver. Teknologien med akustiske skiver har 
vært på markedet i mange år. 
 
Fordelene med bruk av laserlys er at det gir mer nøyaktige målinger av skuddplassering. 
Samtidig er man ikke avhengig av gummiduk, som på akustiske skiver er en slitedel som 
gir vedlikeholdskostnader og samtidig er et produkt som ikke fungerer tilfredsstillende 
ved manglende vedlikehold. 
 
Ulempene kan være at laserteknologi er relativt ny teknologi på dette området, som kan 
ha mangler som viser seg ved bruk over tid. Man er mer kjent med fordelene og 
ulempene ved bruk av akustiske skiver som har vært på markedet noen år. 
Laserteknologi er på andre områder velprøvd og velfungerende. Dette innebærer således 
ikke noe annet nytt enn at det brukes på et nytt område når det gjelder skyteskiver, men 
med en allerede godt utprøvd teknologi. 
 
Skiven som nå søkes godkjent reiser et prinsipielt spørsmål som må tas stilling til. Den 
modifiserte 50 cm skiven gjør at de ytterste ringverdiene må krympes noe dersom man 
ønsker å beholde alle verdiene fra 1 til 10. I utgangspunktet bør det elektroniske 
skivemateriellet tilpasses ringskivens dimensjon og ikke omvendt.  
 
På den andre siden har man å gjøre med ny teknologi som kan gi fremtidige driftsfordeler 
som kan være positive for skytterlagene og utvikling av skivemateriell. Kan man på 



bakgrunn av dette tillate en kompromissløsning som omsøkt, der man kutter ut de to 
minste verdiene eller gjør de tre ytterste mindre? 
 
Konklusjon 
En løsning som innebærer å kutte verdier eller gjøre dem forskjellige fra original skive 
kan bidra til forvirring, men rent praktisk vil det normalt ha liten betydning så lenge det 
gjelder de ytterste verdiene. Konklusjonen på om man skal tillate skiven brukt eller ikke, 
bør basere seg på avveiningen mellom å tillate eller hindre innføring av ny teknologi, 
kontra ulempene med at skiven ikke passer til 60 cm diameter ringskive for de ytterste 
verdiene.  
 
Det tillegges vekt at laserteknologi kan gi bedre presisjon i målingene, minske kostnader 
ved vedlikehold, og kan innebære viktig nyutvikling av skivemateriell. Vi vet riktignok ikke 
noe om hvordan produktet fungerer ved lang tids bruk med grovkalibret skyting, men det 
er ikke noe som tilsier at det blir problemer.  
 
Dersom man velger å godkjenne skiven iht søknaden, har det normalt liten betydning om 
man velger å utelate de ytterste to verdiene, eller forminske de tre ytterste verdiene.  
 
Det vil også være et moment om produsenter skal forholde seg til de skivestørrelser som 
DFS har vedtatt brukt i vår organisasjon. Det bør kanskje være opp til produsenter av 
skivemateriell å produsere produkter som er i henhold til våre spesifikasjoner og ikke 
omvendt. Er det et marked for produsentene å levere skiver, vil de vel uansett tilpasse 
seg markedet om det gir fortjeneste. 
 
DFSU har behandlet saken i møte 8. september, og støtter administrasjonen sitt forslag. 
 
 
Administrasjonen anbefaler Norges Skytterstyre å fatte følgende vedtak: 
 
1. Benyttelse av laserlys til skuddetektering, og i kombinasjon med akustisk 

skuddetektering, på elektronisk skivemateriell godkjennes. 
2. Skivestørrelsen som er vedtatt brukt i DFS forutsettes å kunne benyttes uten 

tilpasninger for at godkjenning av den enkelte skivemodell kan gis. 
3. Hver enkelt skivemodell godkjennes videre etter normale rutiner i samsvar med krav 

og spesifikasjoner for tidligere godkjent skivemateriell, før den tillates brukt.  
 
Jan Åge Gjerstad fremmet følgende forslag: 
Punkt 2 i administrasjonens forslag strykes. 
 
Vedtak: 
Administrasjonens forslag vedtatt med 6 mot 2 stemmer. Vaaje, Skaug, Meland, Knutsen, 
Raabye og Hovland stemte for administrasjonens forslag, mens Gjerstad og Ivarrud 
stemte for Gjerstad sitt forslag.   
 
 
 



 Sak 80/2014   Prøveordning i klasse aspirant 

 
I 2013 var det sak oppe på Skyttertinget om å flytte klasse 1 til 100 meter. Denne saken ble 
utsatt i påvente av en total gjennomgang av klassestruktur og skyteprogram. 
I langtidsplanen kapitel 7 for ungdoms og rekrutteringsarbeidet er det satt følgende mål: 
 

Hovedmål for perioden 2012‐2016 
Øke antall skyttere under 18 år med 4 %, og antall skyttere 18 år og eldre med 3 % i 
planperioden. Bidra til at flest mulig får sin våpenopplæring gjennom DFS. 

 
Norges Skytterstyre har det siste året tatt noen klare grep  for å nå målsetningen med 4 % 
økning i antall skyttere under 18 år. Blant annet er skyteskolebidragene økt, og utvidet til to 
per år. Årsmeldingene for 2013 viser at målsetningene allerede er opp med over 4 %, mens 
det er tyngre å nå målene i aldersgruppen 18 år og eldre.  
 
DFSU ønsker som en prøveordning å fjerne øvre aldersgrense i klasse Aspirant i 2015. 
 
DFSU begrunner  forslaget med et ønske om å  rekruttere  flere  foreldre. Det er  for mange 
nybegynnere en for stor overgang å gå fra kaliber .22 skyting innendørs til 6,5 mm med smell 
og rekyl på 200 m utendørs. Gleden ved å skyte reduseres samtidig som kostnadene øker. 
Det kan da lett bli til at både barn og foreldre forsvinner.     
 
Ved de regionale seminarene de to siste år har tema voksenrekruttering blitt drøftet. En 
oppsummering av gruppediskusjoner viser at Nord Norge og Midt Norge landsdeler 
ønsker å utvide aspirantklassen slik at den omfatter alle aldersgrupper.   
 
Drøfting  
Voksenrekruttering er et satsingsområde i Langtidsplan 2012 – 2016, med en målsetning 
om 3 % økning av antallet skyttere som er 18 år og eldre. Ett av tiltakene i 
Langtidsplanen for å nå denne målsetningen er å vurdere klassestruktur og program, noe 
dette forslaget tar tak i.   
 
Sett ut fra et rent rekrutteringsperspektiv synes betingelsene for voksenrekruttering å 
være vesentlig bedre med et skyteprogram på 100 m framfor på 2/300 m. DFSU 
argumenter med en mer naturlig og enklere overgang fra innendørs‐ til utendørsskyting.  
 
Det er ikke noe krav om opprykk fra klasse Aspirant. Siden klasse Aspirant ikke skal 
rangeres, og heller ikke er noe mesterskapsklasse, må man anta at de som etter hvert 
blir ivrige automatisk vil søke seg over i en annen klasse høyere klasse frivillig. Videre kan 
det også på sikt være et alternativ om skyttere i klasse 1 alternativt kan velge klasse 2 fra 
stevne til stevne, noe som i tilfellet gir en mer  
 
Det har vært synspunkter om at det er generelt dårligere kapasitet på 100 m 
sammenliknet med 2/300 m. Dette argument bør imidlertid ikke være av avgjørende 
betydning for å klasse Aspirant, om man ser et økt rekrutteringspotensial blant voksne.  
 



Administrasjonen støtter DFSU sitt forslag om å gjøre 2015 og 2016 til prøveår med 
mulighet til å delta i klasse Aspirant uansett alder. 
 
 
Administrasjonen anbefaler Norges Skytterstyre å fatte følgende vedtak: 
 
1. Øvre aldersgrense i klasse Aspirant fjernes som en prøveordning i 2015 og 2016. 

 
2. Ordningen evalueres høsten 2015, og det utarbeides en rapport til Norges Skytterstyre 

med erfaringer fra prøveordningen. 
3. Nødvendige tilpasninger i regelverket legges fram for Norges Skytterstyre i neste møte. 
 
 
Vedtak: 
Administrasjonens forslag enstemmig vedtatt. 
 
 
 

 Sak 81/2014    Sikkerhetsregler for bæring av våpen 

 
Dagens regelverk Skytterboka pkt. 8.122 er slik: 
 
8.122 Bæring av våpen 
Ved bæring av våpen utenfor standplass skal alltid munningen peke opp. Det tillates å 
montere 
ekstra reimfest foran på våpenet for feste av bærereim(i reimfesteskinne for Sauer 200 
STR). 
 
Administrasjonen foreslår følgende regelendring i Skytterboka pkt. 8.122 Bæring av 
våpen (tillegg i kursiv): 
 
«Ved bæring av våpen utenfor standplass når dette ikke er i futteral eller i koffert skal 
alltid munningen peke opp. Sluttstykket skal være i bakre posisjon eller tatt ut. Et 
sluttstykkeadapter i rødt materiale kan benyttes for å beskytte låskassen. Løse magasiner 
skal ikke være i våpenet. Et magasinadapter i rødt materiale kan benyttes Det tillates å 
benytte ekstra reimfeste foran på våpenet for feste av bærereim i våpen med 
reimfesteskinne».  
 
Administrasjonens drøfting 
Begrunnelse for forslaget: 
Dagens regler for bæring av våpen tilfredsstiller generelt DFS sine strenge krav til 
sikkerhet. Utfordringen er at ikke alle etterlever disse regler fullt ut. Særlig gjelder dette 
for enkelte av de som bærer våpenet på skuldra, som ikke klarer å overholde kravet om 
at munningen skal peke minst 45 grader opp. Slik sett kan dette skape en usikkerhet for 
om det er trygt eller ikke å ferdes der skyttere er samlet. Så lenge sluttstykket sitter i 
våpen er geværet funksjonelt, kan det hos enkelte bre seg en slik utrygghet. Særlig kan 
det tenkes at de som ikke er kjent med DFS sin våpenkultur og strenge krav til 



visitasjonsregler opplever dette som ubehagelig. Det bør i regelendringen tillates to 
alternativer. Primært skal sluttstykket tas helt ut når våpenet bæres åpenlyst, alternativt 
at sluttstykket er i bakre posisjon. Alternativet er nødvendig ettersom det på enkelte 
våpen er vanskelig/upraktisk å ta ut sluttstykket.  
 
Praktiske forhold: 
En slik regelendring bør inneholde en mulighet for å tillate sluttstykkeadapter for å 
beskytte låskassen mot regn, snø, sand osv. når sluttstykket er tatt ut. Adapteret bør 
være i en fast farge som skiller seg godt ut fra låskassen. Rødt er i utgangspunktet 
farefargen, og slik sett er ikke det en ideell farge. Imidlertid er det allerede utbredt bruk 
av dette i sikkerhetssammenheng som eksempelvis for sikkerhetsmagasiner og 
kammerpropp, noe som tilsier at denne fargen bør videreføres. Ikke alle av DFS sine 
tillatte våpen vil kunne ha et slikt adapter tilgjengelig, men at det forefinnes for Sauer 
200STR i grov‐ og finkaliber vil DFS salgsavdeling kunne sørge for. Det bør i tillegg 
oppfordres til å utvikle «kogger» som kan festes på patronvesken for oppbevaring av 
sluttstykket. Dette slik at sluttstykket beskyttes når det er tatt ut av geværet.  
 
Sammenliknbare regler:  
I Danmark benyttes en kammerpropp med en rød indikator som stikker noen centimeter 
ut av utkasteråpningen. Norges Skytterforbund følger «strenge» internasjonale regler. 
Våpenet skal være i koffert helt til man er inne på standplass. Deretter pakkes våpenet ut 
på kommando, samtidig som kammerpropp benyttes når det bæres fram på standplass 
osv. Det er litt usikkerhet mht. reglene i Sverige. Fra NSF er opplyst at de legger om til 
gjeldende internasjonale regler. NJFF benytter sluttstykket i bakre stilling.  
 
I Sverige er det krav om å ha rødt magasinadapter i plast i våpenet ved transport og 
bæring. Adapteret har vært til salgs i Norge også, og flere skyttere velger å benytte det 
for å beskytte låskassen. Dette er verken hjemlet eller forbudt iht. dagens regelverk. Det 
er ingen betenkeligheter ved å tillate dette, og for at det ikke skal være noen tvil bør 
dette konkretiseres i regelverket.  
 
DFSU har behandlet saken i møte 8. september, og støtter administrasjonen sitt forslag. 
 
 
Administrasjonen anbefaler Norges Skytterstyre å fatte følgende vedtak: 
Skytterboka pkt. pk.t 8.122 Bæring av våpen, gis følgende innhold: 
Ved bæring av våpen utenfor standplass, når dette ikke er i futteral eller i koffert, skal 
alltid munningen peke opp. Sluttstykket skal være i bakre posisjon eller tatt ut. 
Sluttstykkeadapter i rødt materiale kan benyttes for å beskytte låskassen. Løse 
magasiner skal ikke være i våpenet. Magasinadapter i rødt materiale kan benyttes. Det 
tillates å benytte ekstra reimfeste foran på våpenet, for feste av bærereim i våpen med 
reimfesteskinne.  
 
Regelverket gjøres gjeldende fra 2015.  
 
Vedtak: 
Administrasjonens forslag enstemmig vedtatt. 



 Sak 82/2014    Innspill til regelendringer i Skytterboka 

 
Administrasjonen la fram innspill til saker som bør behandles og eventuelt medføre  
regelendringer i vedlegg til Skytterboka 2014‐15. Norges Skytterstyre prioriterte saker 
blant innspillene. 
 
 
Administrasjonen anbefaler Norges Skytterstyre å fatte følgende vedtak: 
 
Norges Skytterstyre ga innspill til aktuelle regelendringer for videre saksbehandling. 
 
Vedtak: 
Administrasjonens forslag enstemmig vedtatt. 
 
 
 

 Sak 83/2014   Prøveordning med Norgescup for Stang‐ og felthurtigskyting 

 
Kurt Eirik Bekkevold og Roy Håkstad fremmet i 2013 et forslag til Norges Skytterstyre om 
å gjennomføre en prøveordning med Norgescup i Stang‐ og felthurtigskyting i 2014. De 
ønsker nå å videreføre ordningen i 2015.  
 
Saksopplysninger 
NC Stang – og felthurtig gikk over to stevnehelger i 2014, en på Østlandet og en i Nord‐
Norge. Det ble gjennomført tre stevner hver helg. 
 
Tilbakemelding fra initiativtakerne etter gjennomført Norgescup for Stang‐ og felthurtig 
2014: 
Prøveordningen med NC i stang og felthurtig ble avsluttet 22. juni 2014 i Storfjord, Troms. 
Her ble det kåret to historiske sammenlagtvinnere ved Thomas Høgåsseter fra Raumnes 
som vant Stangskytingen, og Idar Moen fra Malmefjorden som vant felthurtigskytingen. 
 
Ut i fra tilbakemeldinger fra deltakere, skyttermiljøet og media ble cupen godt mottatt. 
Runden i nord ble fyldig dekket av 3 lokalaviser, i tillegg til regionalavisen Nordlys, NRK 
Nordnytt (radio) og vår Skyttertidende. Vi fikk sågar et innslag på NRK sportsrevyen fra 
finalen på Østlandet, med fokus på jentenes fremmarsj i hurtigøvelsene. 
 
Cupen har utvilsomt vært med på å heve status og nivå i hurtigøvelsene, noe finalen fra 
LS i år viste. I tillegg er det kommet med mange jenter, som har hevdet seg i øvelsene 
både lokalt, i NC og under LS. Det store flertall av skytterne som hevdet seg i cupen, eller i 
et av enkeltstevnene, er skyttere man vanligvis ikke finner i toppen av resultatlistene i NC 
bane. Dermed mener vi cupen har fylt et tomrom, og skapt en arena for de som liker disse 
øvelsene. 
 
NC‐komiteen er positive til å videreføre prøveordningen med norgescup i Stang‐ og 
felthurtigskyting for 2015. 
 



Administrasjonens drøfting 
Administrasjonen er som NC‐komiteen positiv til initiativet fra Bekkevold og Håkstad om 
å videreføre prøveordningen med Norgescup for Stang‐ og felthurtigskyting. Dette er 
også i tråd med Langtidsplanens punkt 9.4, som har som mål å gjøre disse disiplinene 
mer attraktive. 
 
I samband med sak om hele Norgescup konseptet i flere disipliner, bør det vurderes om 
Stang‐ og felthurtigskytingen skal bli gitt offisiell Norgescup‐status etter 
gjennomføringen i 2015.    
 
 
Administrasjonen anbefaler Norges Skytterstyre å fatte følgende vedtak: 
Prøveordningen med «Norgescup i Stang‐ og felthurtigskyting» videreføres i 2015. 
 
Vedtak: 
Administrasjonens forslag enstemmig vedtatt. 
 
 
 

 Sak 84/2014   Kommunikasjonsstrategi DFS 

 
Norges Skytterstyre vedtok i sak 88/2013 å starte en parallell prosess med omdømme og 
merkevarebygging, der formålet er å synliggjøre og tydeliggjøre DFS sin forsvars‐ og 
samfunnsrolle, med utgangspunkt i vedtatt langtidsplan og organisasjonens 
kjerneverdier.  
 
Omdømme‐ og merkevarestrategien ble vedtatt av styret i sak 35/2014.  
 
Utkast til kommunikasjonsstrategi med utgangspunkt i vedtatt omdømme‐ og 
merkevarestrategi ble gjennomgått med styret i sak 61/2014. Som del av prosessen er 
det også foretatt en spørreundersøkelse om det norske folks kjennskap og oppfatninger 
om DFS. Resultat fra denne og innspill fra styret er tatt hensyn til i 
kommunikasjonsstrategien.  
 
Hovedmål med kommunikasjonsstrategien er å bli mer bevisste på hvordan vi 
kommuniserer, hvem vi kommuniserer med og hva vi ønsker å oppnå med vår 
kommunikasjon. Kommunikasjonen skal foregå på en måte som er hensiktsmessig, 
effektiv og har positive ringvirkninger på organisasjonen.  
 
Kommunikasjonsstrategien inneholder tiltak for å opparbeide et ønsket omdømme og for 
å nå målene som settes. Strategien skal bidra til å gjøre DFS kjent som en positiv 
merkevare i det norske samfunnet. Kommunikasjonsstrategien skal være et 
arbeidsverktøy for tillitsvalgte, medlemmer og ansatte i DFS. 
 
Kommunikasjonsstrategien skal være et levende dokument, som må evalueres hvert år 
de første årene. Kjennskapsmåla er sentrale i strategien, og vi tar sikte på en årlig måling 
av dette fram til 2018 som del av den årlige evalueringa av strategien. 



Administrasjonen anbefaler Norges Skytterstyre å fatte følgende vedtak: 
 
Det frivillige Skyttervesens kommunikasjonsstrategi godkjennes.  
 
Vedtak: 
Administrasjonens innstilling enstemmig vedtatt.  
 
 
 

 Sak 85/2014   Møteplan for Norges Skytterstyre 

 
Norges Skytterstyre har de seneste år hatt 7 faste styremøter og behandlet i overkant av 
100 saker. Varamedlemmer har de siste årene vært innkalt til oktobermøtet.  
 
Administrasjonen har lagt opp til samme antall styremøter i 2015, men budsjetterer med 
åpning for et ekstra styremøte ved behov.  
 
Viktige datoer som må koordineres med styremøter: 

10.‐11. januar  Kurs for nye tillitsvalgte (KFNT)  Oslo/Gardermoen  

7.‐8. februar  Regionalt seminar Nord‐Norge/Midt‐Norge  Oslo/Gardermoen 

Påska 2014  Palmesøndag 29. mars, 2. påskedag 6. april   

15. mai  Utsending tingdokument   

30. juli‐7.august  Landsskytterstevnet, Skyttertinget 1. august  Lesja  

3.‐6. september  Nordisk mesterskap  Norge, Follo 

 
Etter foreløpig tidsplan starter Landsskytterstevnet 2015 på Lesja torsdag 30. juli med 
Militært NM, åpningen av LS er foreløpig planlagt fredag 31. juli. Med tilpasning av 
skytetider er det hovedsakelig positive erfaringer med Skyttertinget lørdag, som planlegges 
lagt til 1. august. Styremøte i forbindelse med Landsskytterstevnet legges da til torsdag 30. 
juli, før start Militært NM. 
 
Det foreslås videre at varamedlemmer innkalles til styremøtet i oktober.   
 
Administrasjonen anbefaler Norges Skytterstyre å fatte følgende vedtak: 
 
Norges skytterstyre vedtar følgende møteplan for 2015: 

1  Søndag‐mandag  8. ‐ 9. februar  Oslo/Gardermoen  

2  Mandag  16. mars  Oslo/Skytterkontoret 

3  Søndag‐mandag  26. – 27. april  Oslo/Gardermoen 

4  Torsdag  30. juli  Lesja  

5  Søndag  6. september  I forbindelse med Nordisk 

6  Søndag‐mandag  25.‐26. oktober  Oslo/Gardermoen, varamedlemmer innkalles 

7  Fredag‐søndag  4.‐6. desember  Oslo 

Endelig møtested bestemmes ved innkalling.  
 
Vedtak: 
Administrasjonens forslag enstemmig vedtatt. 



Sak 86/2014   Møteplan DFSU 2015  

 
DFSU har iht. Skytterboka kapittel 17, pkt. 17.110.12 fremmet følgende forslag til 
møteplan for 2015:  
 
Mandag 23. mars    Gardermoen 
Mandag 1. juni    Gardermoen/vurdere ut fra behov/video 
31. juli‐7. august    LS på Lesja 
Mandag 21. september  Gardermoen 
Lørdag 28. november  Oslo 
 
Sammenlignet med 2014 er det foreslått samme antall møter, derav ett møte med 
videokonferanse (evt. telefonmøte). Det er videre forutsatt at DFSU er tilstedes på hele 
LS, og bruker mer tid til informasjon og en fast ungdomsledersamling (LS‐treffet).  
På LS Lesja vil ungdomsklassene avholde sine konkurranser gjennom hele LS‐uka, og det 
er naturlig at DFSU er representert gjennom hele uka.   
 
 
Administrasjonen anbefaler Norges Skytterstyre å fatte følgende vedtak: 
 
Norges Skytterstyre vedtar følgende møteplan for DFSU i 2015: 
 
1.  Mandag  23. mars   Gardermoen 
2.  Mandag  1. juni  Video/telefonmøte 
3.  LS  31. juli‐7. august    Lesja 
4.   Mandag   21. september  Gardermoen 
5.   Lørdag  28. november  Oslo  
 
Endelig møtested bestemmes ved innkalling. 
 
Vedtak: 
Administrasjonens forslag enstemmig vedtatt. 
 
 
 

 Sak 87/2014    Representasjon Norges Skytterstyre 2015 

 
I 2015 arrangeres Nordisk mesterskap i Norge (Follo) 3.‐6. september. Det gjennomføres 
regionalt seminar for Midt‐Norge og Nord‐Norge iht. ny turnus den 7.‐ 8. februar.  
 
Forslag til representasjonen er satt opp i samsvar med tidligere praksis.  
 
 
Administrasjonen anbefaler Norges Skytterstyre å fatte følgende vedtak: 
 
Følgende representasjon vedtas: 
 



1. Kurs for nye tillitsvalgte i samlagene, Oslo/Gardermoen, 10.‐ 11. januar 
    Olav K. Vaaje og Kjell Strand Hovland 

2. Regionalt seminar Nord‐Norge og Midt‐Norge, Oslo/Gardermoen, 7.‐ 8. februar 
Henning Ivarrud og Heidi Skaug 

 
3. NM i skifeltskyting Oppdal 14.‐15. mars 

Heidi Skaug 
 

4. Landsskytterstevnet 30. juli ‐ 7. august, Lesja 
Alle 
 

5. Norgescupavslutning 28. august ‐ 30. august på Vestlandet.  
  Vestlandets representant 

 
6. Nordisk mesterskap i bane‐,felt,‐og felthurtigskyting, Norge, 3.– 6. september 

Presidenten, lagleder Jan Åge Gjerstad, representant for DFSU 
 

7. NM skogsløp, september/oktober   
Jens Sverre Knutsen 

 
Styremedlemmer representerer DFS ved møter i landsdeler/landsdelskretser/samlag 
etter kunngjøring på et foregående styremøte. Reiser utover dette må avklares 
kostnadsmessig med presidenten. 
 
Vedtak: 
Administrasjonens forslag enstemmig vedtatt. 
 
 
 

Sak 88/2014   Årshjul for styret for tingperioden 2014/2015 

 
Administrasjonen har utarbeidd et forslag til årshjul for Norges Skytterstyre i 
tingperioden 2014/15.  
 
 
Administrasjonen anbefaler Norges Skytterstyre å fatte følgende vedtak: 
 
Årshjul for Norges Skytterstyre tas til etterretning 
 
Vedtak 
Administrasjonens forslag enstemmig vedtatt. 
 
 
 
 
 
 



Sak 89/2014    Tildeling av NM skifelt 

 
Opdal og Midtbygden skytterlag har sagt seg villig til å arrangere NM i skifelt 2015. De vil 
få hjelp av den lokale skiskytterklubben til å gjennomføre arrangementet. 
 
Administrasjonens drøfting 
Skifeltutvalget og administrasjonen har jobbet hardt for å finne en arrangør av NM skifelt 
i 2015. I følge den turnuslisten som er satt opp for NM er det i år Østlandets tur til å 
arrangere. Det har dessverre ikke lyktes å finne en arrangør i denne landsdelen. Av den 
grunn har man den siste tiden søkt etter arrangører også utenfor landsdelen. Opdal og 
Midtbygden ble forespurt for noen uker siden, og har vært sporty nok til å påta seg 
arrangementet på kort varsel om de får tildeling. 
 
Skifeltutvalgets drøfting 
SFU behandlet saken i utvalgsmøte fredag 12. sept. Opdal og Midtbygden er et godt og 
spennende alternativ. Den lokale ski‐ og skiskytterarenaen ligger rett ved siden av 
skytterlagets LS‐arena, noe som muliggjør bruk av både skytterlagets skytebaner og 
skiskytterklubbens løypenett. I tillegg er overnattingskapasiteten i kommunen god, og 
ligger nær arenaen.  
 
Utvalget gikk enstemmig inn for anbefale Norges Skytterstyre å tildele NM skifelt 2015 til 
Opdal og Midtbygden skytterlag. Dato for mesterskapet må avklares med arrangøren, 
men utvalget mener helgen 14.‐15. mars 2015 er det beste alternativet. 
 
Administrasjonen støtter Skifeltutvalgets anbefaling.  
 
 
Administrasjonen anbefaler Norges Skytterstyre å fatte følgende vedtak: 
 

1. Opdal og Midtbygden skytterlag tildeles NM i skifelt 2015. 
2. Mesterskapet gjennomføres 14. og 15. mars 2015. 

 
Vedtak: 
Administrasjonens forslag enstemmig vedtatt. 
 
 
 

Sak 90/2014    Forlengelse av engasjement Jakob Lund 

 
Norges Skytterstyre vedtok i sak 88/2013 å engasjere Sponsorconsult ved Jacob Lund til 
utarbeidelse av: 
 

1. Omdømme og merkevarestrategi (vedtatt i sak 35/2014) 
2. Kommunikasjonsstrategi (utkast sak 61/2014, behandles i sak 83/2014) 
3. Handlingsplan for markedsinntekter – markedsstrategi (utkast til drøfting) 

 
 



Administrasjonens drøfting 
Administrasjonen mener det er viktig å følge opp kommunikasjons‐ og 
markedsstrategien, og starte arbeidet med å skaffe organisasjonen markedsinntekter. 
Avtalen gikk opprinnelig ut august 2014, med opsjon på forlengelse ut året. Vi har 
diskutert forlengelse med Lund, og han anbefaler sterkt at vi arbeider videre ut året, og 
er også villig til å gå noe ned på den månedlige godtgjørelsen. 
 
 
Administrasjonen anbefaler Norges Skytterstyre å fatte følgende vedtak: 

Avtalen med Sponsorconsult ved Jacob Lund forlenges ut året innenfor en økonomisk 
ramme på 150.000 inkl. mva. Avtalen utvides samtidig til å omfatte arbeid med mulige 
kommersielle samarbeidspartnere.  

 
Vedtak: 
Administrasjonens forslag enstemmig vedtatt. 
 
 
 

Sak 91/2014   Avtale mellom DFS og LS‐arrangør 

 
Mal for avtale mellom DFS og LS‐arrangør ble sist vedtatt av styret i sak 82/2012. På 
bakgrunn av tilbakemeldinger fra arrangører som har fått tildelt arrangement foreslår 
administrasjonen to mindre endringer i avtaleteksten.   
 
Endringene blir gjort gjeldende fra og med avtale med LS 2017, og innarbeides i Håndbok 
for LS som sendes til potensielle søkere på LS 2019.  
 
 
Administrasjonen anbefaler Norges Skytterstyre å fatte følgende vedtak: 
 
Norges Skytterstyre godkjenner revidert avtale mellom DFS og LS‐arrangør.  
 
Vedtak: 
Administrasjonens forslag enstemmig vedtatt. 
 
 

 Meldingssaker   

35. Status LS 2015 Lesja 
36. Status LS 2016 Målselv 
37. Status LS 2017 Førde 
38. Erfaringer og rapport LS 2014 Sandnes – Skyteteknisk støtte 
39. Erfaringer og rapport LS 2014 Sandnes ‐ Resultatservice  
40. Erfaringer og rapport LS 2014 Sandnes – Salgsavdeling 
41. Takkebrev LS 2014 
42. Status Frivii appen 
43. Status Landslotteriet 2014 
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